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Efter en del roderi lykkedes det bestyrelsen at holde møde 1.okt.
1991 hos Flemming.
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F=-J E f<!,1 VAR 1·"1E •
Der var enighed om at indkalde til et seperat fjernvarmemØde i
for~ret 1992 omkring marts/april.
Jørn A og Flemming opsøger belysningsvæsenet mhp konkrete
oplysninger om %-sats af vejetablering, etablering af
varmeveksler, samlet økonomi og privatøkonomi (herunder, vil
væsenet finansiere ?). endvidere overvejes fællesindkøb/installa-
tions:;tilbud ..

VE\JS(~~GEN.
Jørn T opsøger Kirsten Petersen, Privatvejskontoret, mhp. at
"gen~bne" torharid ling om kommuna l ved ligeho lde lseskon tlrakt.
Jørn T, Per·og Jørn T's underbo lurer videre p~ stillevejs-
projekt (bump eller lignende).

Hans kontakter ABCOL om at f~ lavet nederste ende af Børglumvej
(mod Jernbane Alle) færdig (se nederst).
Endvidere kontaktes stadsgartneren mhp at f~ flere træer udskif-
tet og plantet nye.

øKUNm"II.
Jørn T oplyste at der er en saldo p~ 121.000 (efter 1990-
opkrævningen).Der er pt 13 stk 1990-skyldnere og 7 stk 1989-
skyldnere, der er rykket men endnu ikke lavet inkasso-sager.

1991-kontingentet opkræves nu
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Siden mødet er adskillige af medlemmerne blevet præsenteret for
vedligeholdelsesp~krav af kommunen. det drejer sig om forskellige
vedligeholdelsesopgaver. Efter at have talt med Jørn A og
Flemming skønner jeg at vi m~ f~ lavet de forhold som er
vejlaugets (veje, kantsten og kloakbrØnde/dæksler), mens
opkørsler over fortov samt udhængende grene og d~rligt holdte
fortove er folks egen sag. H~ber at det efterfølgende kan
godkendes af bestyrelsen.


